
Juliette Redelé, voorzitter

Wat mooi dat de RHOGO een Cliëntenraad heeft en erg leuk daar onderdeel van te 

zijn!

Ik woon met Marc in Naarden en heb drie uitwonende dochters. 

In mijn werk begeleid ik board evaluaties van Raden van Commissarissen en Toezicht. 

Daarnaast heb ik een warm hart voor de medezeggenschap in de zorg; zo zat ik in de 

CR van Tergooi MC en ben ik lid van de verzekerdenraad van Zilveren Kruis. 

Het is mooi om vanuit patiëntperspectief mee te denken over hoe de zorg 

toegankelijk en betaalbaar kan blijven. Dat is wat ik ook graag bij de RHOGO doe: 

samen, maar ieder vanuit een eigen rol, streven naar hetzelfde doel; goede zorg, dicht 

bij de patiënt en afgestemd op diens behoeften.

Ik heb veel zin om vanuit deze rol een bijdrage te leveren en samen de zorg nog beter 

te maken!



Henk Broeders

40 jaar ervaring in de informatietechnologie, van software-bouwer tot 

bestuurder van een internationaal IT-bedrijf.

Sinds 2013 werkzaam als interimmanager, adviseur en toezichthouder. Onder 

andere als voorzitter van de raad van toezicht van het Diaconessenhuis Utrecht.

Woonachtig in Hilversum, getrouwd, vader van twee dochters en twee zonen en 

opa van 5 kleinkinderen.

Gezondheidszorg in Nederland is uitstekend, maar heeft te maken met allerlei 

uitdagingen. Als voorzitter van de RvT van het Diaconessenhuis en als lid van de 

cliëntenraad van de RHOGO hoop ik aan het aanpakken van die uitdagingen een 

bijdrage te kunnen leveren.



Daphne de Bruin

De zorg kan nog verder verbeteren als de stem van de patiënt goed wordt gehoord.

Er gaan veranderingen aankomen in de zorg. Als nieuw lid van de cliëntenraad van de 

RHOGO zet ik mij graag in voor het versterken van de stem van patiënten in de zorg.

Mijn motivatie komt voort uit een oprechte interesse in de behoeften van cliënten 

(patiënten en hun naasten) en uit de overtuiging dat samenwerking tussen cliënten en 

zorgverleners essentieel is voor de verbetering van de zorg.

Dit werk heb ik eerder gedaan voor twee andere zorginstellingen en het is mooi om te 

zien dat een goed werkende cliëntenraad kan bijdragen aan de kwaliteit van de zorg.

Daarvoor is het niet alleen van belang dat de stem van de patiënt wordt gehoord, 

maar ook dat er via de cliëntenraad daadwerkelijk invloed kan worden uitgeoefend op 

het beleid.

Ik kijk ernaar uit om samen met de RHOGO te werken aan een toekomstbestendige 

zorg!



Helga Koelemij

Mijn naam is Helga Koelemij en ik kijk ernaar uit om deel te nemen aan de eerste 

cliëntenraad van de RHOGO. 

Ik heb veel ervaring in de 1e lijn maar nu aan de andere kant plaats nemen en vooral 

vanuit bewoners/patiëntenperspectief te bekijken is een spannende maar tevens een 

hele boeiende uitdaging. 

Samen met iedereen van de RHOGO ga ik deze “klus” graag aan en hoop ik met jullie 

hier een mooi geheel van te kunnen maken. Eenieder heeft zo zijn eigen belangen 

maar als we elkaar maar blijven opzoeken en in gesprek blijven gaat het goed komen. 

Leer mij de Zorg kennen……….  



Mike de Wit

Ik ben Mike de Wit en woon in Hilversum.
60 jaar oud, getrouwd en samen hebben wij 2 dochters van 29 jaar.
In het dagelijks leven ben ik buschauffeur in het openbaar vervoer.

Ik ben inmiddels meer dan 25 jaar ervaringsdeskundige op het gebied van diabetes, 
veel zien veranderen op dit gebied in de loop van de jaren, maar het kan altijd beter.
Afgelopen 8 jaar lid geweest van de verzekerdenraad van Zilveren Kruis 
Zorgverzekeringen en nu dus lid van de cliëntenraad van de RHOGO om de kennis en 
ervaring in te zetten.
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